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Lyftarmöte Sandvikens Atletklubb 

1.  

  
MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande öppnade mötet. 

2.  GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN 

Styrelsen godkände dagordningen. 

3.  GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4.  ANDT 

Eftertanke gällande Alkohol, Narkotika, Doping och Tobak och diskussion om händelser 

samt beslut om åtgärder. 

• Papper har delats ut och lästs igenom av samtliga mötesdeltagare. 

• SAK’s ANDT-policy har lästs upp högt inför mötesdeltagarna. 

• Frågestund gällande SAK’s regelverk samt inom SL och OL. 

Vid frågor angående ANDT inom SL/BP eller OL kontakta SL- eller OL-ansvarig. 

5.  RÄTTIGHETER OCH SKYLDIGHETER 

Vad erbjuder SAK och vad sig föreningen av lyftare som löser licens? 

Dokument har delats ut och lästs igenom av samtliga mötesdeltagare. 

Punkterna har läst upp högt och förtydligats vid frågor. 



 

SAK Protokoll lyftarmöte 20231209.docx      Sida [2] av [3] 

6.  SERIER OCH TÄVLINGAR 

• Genomgång av tävlingskalendern 2024 

Charlotta redovisade samtliga serietävlingar inom södra Norrland i SL/BP 2024. 

Hannu tog upp muntligt lite kort om vad som komma skall under OL 2024 

eftersom det inte finns någon kalender för 2024 under skrivande stund. 

• Norrländska mästerskapet i SL och BP – Borlänge AK (13/4 – 14/4) 

SAK behöver ställa upp med ett klovarlag på fem. Styrelsen kontaktar licensierade 

lyftare framöver. 

• Genomgång av årets serier. 

o Genomgång av SL-serien 2023. 

o SAK har inget serielag anmält i OL under 2023. 

• Vilka serielag ska vi anmäla nästa år? 

Styrkelyft: SL-ansvariga stryker U/J-serierna 2024 men står kvar i övriga serier 

som vi anmälde oss i 2023.  

Tyngdlyftning: OL-ansvarig anmäler damlag senior till 2024. 

7.  EKONOMI 

Genomgång av våra ekonomiska regler 2023 och förutsättningar. 

Kassan har sjunkit sedan starten på 2023 men är fortfarande på en bra nivå. Styrelsen 

följer trenden varje möte. 

Limpan pratar med MMsports angående eventuell sponsring. 

8.  ANSVARSOMRÅDEN 

• Vilka kommer sitta som SL- och OL-ansvariga 2023? 

SL: Sittande är intresserade av att sitta kvar nästa år. 

OL: Sittande och eventuellt Limpan är intresserade av att axla rollen under 2024. 

• Vilka andra uppgifter kan jag hjälpa till med? 

Kort genomgång vad medlemmar utanför styrelsen kan hjälpa till med. 

9.  GYMMET 

• Kort info om vad som hänt på gymmet under 2023 

o Flakrenovering 

o Utomhusflak 

o Skivstångsställ, ställ för draghandtag, mattor 

o Anslutning till E-passi 

o Ny hemsida 

• Framtidsplaner 

Genomgång av eventuella planer för nuvarande SGA-lokalen. 
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10.  TRÄNINGAR 

• Hur har gemensamma träningarna fungerat? 

OL: Det har fungerat grymt bra men vi behöver mer utrymme. 

Vi skulle även behöva se över OL-stänger. För tillfället har vi för få damstänger 

och teknikstänger. 

SL: Svagt deltagande där fokuset hamnade på att många lyftare har slutat och 

därför har blivit svårare att få ihop pass där många styrkelyftare tränas samtidigt. 

11.  AKTIVITETER OCH SAMMANHÅLLNING 

• Hur ska vi agera för att skapa en bra gemenskap inom atletklubben?  

SL: Få tillbaka fler ”gamla” lyftare.  

Få ihop SL-avdelningen bättre. Det kan upplevas som att ”SL-avdelningen” 

hamnar i skymundan och inte är lika central som ”OL-avdelningen”. 

OL: Vi anser att gemenskapen redan är väldigt bra och ingenting behöver ändras. 

 

• Teambuilding och övriga aktiviteter 

Enklare aktiviteter efter träningen föreslogs. Några exempel var julbord och 

korvgrillning. 

12.  OM SANDVIKENS ATLETKLUBB 

Fria ord från alla förutom styrelsen. 

Mötesdeltagarna uppfattades nöjda över hur föreningen har skötts. 

13.  ÖVRIGA PUNKTER 

Ingenting togs upp under denna punkt. 

14.  MÖTETS AVSLUTNING 

Mötets ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Sluttid: 17:42. 

 

 

 

 
    

 

 

 
 

 

Tobias Östlund, sekreterare Rickard Lindahl, mötesordförande 

 


